
 

 
Verslag commissie Sociaal Domein 
Openbare commissievergadering 25 november 2024 
 
Deelnemers: 
Voorzitter  :  Jacques Blom 
Commissie griffier : Edith Theunissen 
Leden   :  Veerle Marx (AB), Nelly van de Venne (AB), Mariet Dexters (AB),  

Lloyd Wagemans, Wendy Pachen (VSP), Angelique Wagemans  
(VSP), Hilde Baaij (PGP), Janneke van der Linden (PGP), Nelleke  
Gilissen (VVD), René van Rijn (VVD), Mariëlle Smeets (VVD),  
Thomas Brune (CDA) en Erna Kuijpers (CDA)  

College  : wethouders Niels Dauven en Jef Kleijnen 
Ambtelijk  : Marion Janssens (beleidsmedewerker Sociaal Domein) (tot 20.35  

uur), Judith Leunissen (beleidsmedewerker Sociaal Domein) (tot  
20.50 uur) en Diana Velthorst (beleidsmedewerker Sociaal  
Domein) (tot 21.24 uur) 

Externen  : Jiri Prevoo (inspreker), Dick Leijen (partner Hospitality Group)  
(tot 20.35 uur) en Fred Dijk (WOZL/WSP Parkstad) (tot 20.45  
uur) 

 
Nummer Behandeling agendapunt 
1. 
 

Opening en mededelingen. 
 
De voorzitter opent de vergadering. Hij heet iedereen van harte welkom - ook 
de mensen op de publieke tribune en de mensen die deze vergadering via de 
livestream verbinding volgen - en meldt aanwezigheid conform bovenstaand 
overzicht.  
 
Mededeling wethouder J. Kleijnen inzake voortgang afname wachtlijst 
huishoudelijke hulp.  
 

2. 
 

Vaststellen van de agenda. Aanmelden punten voor de rondvraag. 
 
Voor het agendapunt spreekrecht burgers is één aanmelding ontvangen en 
verwerkt als 3a. De gewijzigde agenda wordt vastgesteld. 
 
Door de fractie PGP zijn vragen voor de rondvraag ingediend. Het overzicht is 
in iBabs geplaatst. De vragen worden behandeld bij agendapunt 13. 
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3. 
 

Spreekrecht burgers (via schriftelijke e/o mondelinge inbreng). 
 

3.a Spreekrecht de heer Jiri Prevoo  (namens Stichting Jeugdbeweging Valkenburg) 
inzake nieuw beleid gemeenschapshuizen. 
 
De heer Prevoo maakt gebruik van het spreekrecht. De inbreng is als bijlage 
toegevoegd aan het agendapunt. 
 
Reactie lid T. Brune. 
 
De voorzitter bedankt de heer Prevoo voor zijn inbreng en aanwezigheid. 
 

4. Vaststellen van het verslag van de commissie Sociaal Domein van 16 
september 2024. 
 
Naar aanleiding van het aangeboden conceptverslag zijn geen op- of 
aanmerkingen ontvangen. Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

5. 
 

Actielijst. 
 
De meest geactualiseerde actielijst is in iBabs geplaatst. Conform afstemming 
in het presidium zijn eventuele vragen over deze actielijst via de rondvraag 
ingediend. De wethouders hebben geen aanvullende zaken te melden. 
 

6. 
 

Voorstel college betreffende nieuw beleid gemeenschapshuizen Valkenburg 
aan de Geul, inclusief toelichting door de heer Dick Leijen (partner Hospitality 
Group). 
 
De heer Dick Leijen verzorgt de presentatie. De power point is als bijlage 
toegevoegd aan het agendapunt. 
 
Reactie leden H. Baaij, N. Gilissen en T. Brune.  
 
Beantwoording de heer D. Leijen inzake: 
• Reden ontbreken Emmaberg op sheet CDS buurt indeling, vraagtekens bij 

naamgeving door CBS, wordt nagegaan. 
• 2 keer voorkomen prioriteit 3 op sheet uniformiteit en maatwerk, had 1 

cirkel kunnen zijn. 
• Belang zeggenschap bestuur gemeenschapshuis over accommodatie. 
• Inzetten gemeente en maatschappelijke partners (zorg en welzijn) op laten 

landen nieuwe activiteiten op gebied van sociaal domein in accommodaties, 
geen opgave voor besturen accommodaties, wel erover meepraten en 
huisvesten, geldt ook voor bestuur De Holle Eik. 
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Inbreng eerste termijn leden R. van Rijn, J. van der Linden, L. Wagemans,  
V. Marx en T. Brune. 
 
Beantwoording wethouder N. Dauven: 
• Dankwoord richting inzet betrokken bestuurders gemeenschapshuizen/-

voorzieningen en opstellers voorliggende stukken. 
• Mogelijkheid tot opstellen juiste becijfering door verleende medewerking/ 

inzicht geven in boekhouding door besturen gemeenschapshuizen. 
• Redenen college voor gemaakte keuzes, recht doen aan eerdere 

raadsbesluiten voor aanwijzen gemeenschapshuizen (zonder Achter de 
Erke), op aandringen raad diverse keren tegemoetgekomen aan verzoeken 
Achter de Erke. 

• Eerder raadsbesluit voor ontwikkelen gebiedsvisie Valkenburg-Oost, 
behandeling voorstel in commissie FD 26 november 2024 met planning 
uitvoering onderdelen. 

• Erfpachtovereenkomst met Achter de Erke tot 2038, in kennis stellen 
bestuur Achter de Erke voor - in lijn met gebiedsvisie - niet verlengen 
erfpacht na 2038, door college voortvarend aan de slag gaan met uitvoeren 
gebiedsvisie, openstaan mogelijkheid voor sturen functies richting Achter 
de Erke. 

• Verwijzing naar raadsbesluiten om met krimpgelden financiële impuls te 
geven aan Kloosterkerk en ontwikkelen Polfermolen als gemeenschaps-
voorziening, mogelijkheid tot in toekomst overbrengen functies Achter de 
Erke naar deze locaties, is reden niet meenemen Achter de Erke in 
voorliggende beleid.                                                                                                                                                                                                                                                                                          

• Geen verwachting bestuur Achter de Erke voor ontvangen gemeentelijke 
bijdrage in onderhoudskosten, wens bestuur Achter de Erke voor 
aanmerken gebouw als gemeenschapshuis/-voorziening om bij derden 
aanspraak te kunnen maken op subsidie, voornemen college voor steunen 
subsidieverzoeken derden via adhesie betuigen of afgeven positieve 
referentie, kanttekening bij verzoeken voor cofinanciering.  

• Afschrijftermijn 15 jaar voor renovatie gebouw, rekening houden met 
kapitaalvernietiging bij aflopen erfpacht. 

• Hechten aan zuivere advisering vanuit adviesbureau Hospitality Group over 
gemeenschapshuizen, geen advies gevraagd over gebiedsvisie Valkenburg-
Oost, geen sturing vanuit college, noodzaak tot breder kijken door college 
en uitvoeren eerdere raadsbesluiten. 

• Gerucht over verkoop Kloosterkerk, voornemen bestuur Kloosterkerk om 
bij eventuele verkoop gebouw te verkopen aan gemeente, waardevolle 
functie Kloosterkerk, verwijzing naar forse financiële impuls via 
krimpgelden, zonde van financiële impuls als raad nu kiest voor Achter de 
Erke i.p.v. Kloosterkerk. 
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• Gewicht van betuigen adhesie of afgeven positieve referentie aan Achter de 
Erke afhankelijk van regels subsidiënt, verwijzing naar eerdere afwijzing 
provincie voor verstrekken subsidie vanwege niet voldoen aan criteria voor 
gemeenschapshuizen. 

• Delen overwegingen college met raad, keuze voor aanwijzen Achter de Erke 
als gemeenschapsvoorziening is aan raad. 

• Niet doorlopen nummering in raadsnota, verwijzen nummering naar 
beslispunten. 

• Startpunt bijdrage groot onderhoud 0%, verstrekken korting op OZB aan 
alle gemeenschapshuizen, dreigen omvallen gemeenschapshuizen in 
afgelopen periode, verstrekte financiële injectie (o.a. via krimpgelden), 
noodzaak tot verankering in beleid, komen tot reëel subsidiebedrag door 
geven inzicht in boeken door gemeenschapshuizen, afweging college voor 
bijdrage groot onderhoud 75% (analoog aan systematiek sportverenigingen 
75% - 25%), leveren bijdrage vanuit gemeenschap zelf.  

• Voor groot deel weghalen zorgen bij gemeenschapshuizen door keuze 
systematiek, niet aan de orde zijn negatieve resultaten, programmabeheer 
door gemeente voor bevorderen bezetting, veel creativiteit en moeite doen 
(bijvoorbeeld veel aandacht voor aankleding) door gebruikers 
gemeenschapsvoorzieningen. 

• Exacte subsidievoorwaarden, duur lager mogen zijn bezetting dan 25% 
norm alvorens terugvorderen subsidie, bepalen voorwaarden is aan college, 
na besluit college informeren raad via RIB (actiepunt SD 45.1). 

• Inzetten programmamanager, monitoren voortgang ieder kwartaal, update 
volgt via commissie SD, via vaststelling begroting 2025 gereserveerde 
financiële middelen voor programmabeheer, na aanstelling voorstellen 
programmamanager (actiepunt SD 45.2). 

• Via vaststelling begroting 2025 beschikbaar gestelde financiële middelen 
voor wijk coördinator, inzetten wijk coördinator in Broekhem-Noord, 
gericht aan de slag gaan in de wijk, niet alleen uitvoeren onderzoeken maar 
ook oppakken ambulante zaken door wijk coördinator, komen tot een 
programma van eisen voor nog op te richten gemeenschapsvoorziening in 
Broekhem-Noord, mogelijkheid tot betrekken wijk coördinator bij 
ontwikkeling nieuwe woningbouwplannen Broekhem-Noord (via alle 
portefeuilles), voornemen college spoedig aan de slag laten gaan wijk 
coördinator. 

• Voorkeur fractie voor realiseren gemeenschapsvoorziening in SKC Berg, bij 
begroting 2025 verstrekt overzicht van investeringen, € 2 miljoen voor 
renovatie De Bosdries, het passen van functies uit voorliggend veld sociaal 
domein (bijvoorbeeld huiskamer) in De Bosdries, het veelvuldig gebruiken 
’t Vöske als feestlocatie (ook zonder steun gemeente), geen zeggenschap 
gemeente en stichting over ’t Vöske, keuze voor activiteit is dan aan 
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brouwerij en exploitant, voorkeur college voor realiseren voorziening in De 
Bosdries, bereidheid bibliotheek voor meewerken aan activiteiten, nieuwe 
manier van veel meer integraal denken. 

• Verwijzing naar laatste deel presentatie/toelichting de heer Leijen inzake 
reactie college op schrijven De Holle Eik. 

 
Reactie lid T. Brune, H. Baaij, N. Gilissen en M. Smeets.  
 
Aanvullende beantwoording de heer D. Leijen inzake: 
• Gemeentelijke bijdrage 75% voor groot onderhoud per gemeenschapshuis 

via verstrekken subsidie. 
• Uitleg wijze berekenen jaarlijkse bezettingsgraad. 
 
Reactie lid R. van Rijn. 
 
Inbreng tweede termijn leden H. Baaij, T. Brune, L. Wagemans en R. van Rijn. 
 
Beantwoording wethouder N. Dauven inzake: 
• Na raadsbesluit verstrekken beschikking met rechten en plichten aan 

besturen gemeenschapshuizen. 
• Door de heer Leijen gemaakte rondje langs besturen gemeenschapshuizen, 

op basis van onderzoek verkregen instemming besturen gemeenschaps-
huizen met voorliggend voorstel. 

• Toepassen adviezen van de heer Leijen ondanks andere accenten in 
raadsnota. 

• Redenen niet steunen adviezen over De Beemde en ’t Vöske. 
• Handhaven verlenen korting OZM De Beemde, bestuur De Beemde blij met 

wijkaanpak en plaatsvinden onderzoek, keuze college voor opknippen, 
belang realiseren gemeenschapsvoorziening in Broekhem-Noord, tijd 
nemen voor goed en gedegen onderzoek/realisatie ter voorkoming maken 
verkeerde keuzes. 

• Bekijken zoeklocaties (aanwijzen punten op de horizon) door wethouder 
Weerts en wijk coördinator, betrekken voltallig college voor integrale 
benadering Broekhem-Noord. 

• Voornemen fracties PGP en CDA voor indienen eventuele motie Broekhem-
Noord en Achter de Erke. 

• Doel beleid om alle gemeenschapshuizen naar groene vlak te bewegen, 
evaluatiemoment over 5 jaar (op actielijst verwerkt bij evaluaties), eerste 5 
jaar inzetten programmamanager, structurele inspanning verijst in 
voorliggende veld sociaal domein, halen voorliggend veld sociaal domein 
naar gemeenschapshuizen voor beheersbaar houden kosten totale sociale 
domein. 
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• Vanaf 1 januari 2025 op basis van MJOP jaarlijks verstrekken bijdrage 75% 
voor groot onderhoud aan gemeenschapshuizen, mogelijkheid college voor 
werken met voorschotten i.v.m. nog opstellen MJOP. 

• Prioritering (1, 2 en 3 op sheet ondersteunen van gemeenschapshuizen, 
uniformiteit en maatwerk) in het licht van programmabeheer. 

 
Reactie lid T. Brune. 
 
De commissie adviseert het presidium het voorstel door te leiden naar de raad 
(bespreekstuk). 
 
De voorzitter bedankt de heer Leijen voor zijn inbreng en aanwezigheid. 
 
Rond 20.34 uur schorst de voorzitter de vergadering. 
Rond 20.40 uur heropent de voorzitter de vergadering. 
 

7. Voorstel college betreffende zienswijze 2e begrotingswijziging 2024 GR WOZL. 
 
Inbreng eerste termijn lid H. Baaij. 
 
Er worden geen vragen aan de portefeuillehouder gesteld. 
 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de tweede termijn. 
 
De commissie adviseert het presidium het voorstel door te leiden naar de raad 
(hamerstuk). 
 
De voorzitter bedankt de heer Dijk voor zijn aanwezigheid. 
 
Punt van orde lid H. Baaij inzake voorstel om in de toekomst vooraf te 
inventariseren of het nodig is dat de heer Dijk aanwezig is. 
 
Reactie lid V. Marx, met voorstel om voor de toekomst na te gaan of het 
mogelijk is de heer Dijk schriftelijk te consulteren. 
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8. Voorstel college betreffende Verordening Cliëntenparticipatie Participatiewet 
Maastricht Heuvelland 2025 e.v. 
 
Inbreng eerste termijn leden L. Wagemans en J. van der Linden. 
 
Beantwoording wethouder J. Kleijnen inzake: 
• Doel ontwikkelingstraject om te komen tot een meer compacte en 

slagvaardige cliëntenraad. 
• Keuze terugbrengen aantal leden cliëntenraad van 12 naar 6 personen. 
• Keuze voor laten vervallen voorzitterschap en in ruil daarvoor een 

ondersteunend ambtelijk coördinator te benoemen. 
• Loslaten stichting structuur en beëindigen huisvesting in Maastricht. 
• Verstrekken vrijwilligersvergoeding ter hoogte van het bedrag van een 

gemeentelijke adviescommissie. 
• Redenen keuze voor eerst in gang zetten ontwikkelingstraject en daarna de 

verordening te wijzigen. 
• Werven 4 mensen die in cliëntenraad participeren.  
• Contactmoment portefeuillehouder met cliëntenraad 1 maal per jaar. 
 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de tweede termijn. 
 
De commissie adviseert het presidium het voorstel door te leiden naar de raad 
(hamerstuk). 
 

9. Voorstel college betreffende Zuid-Limburgs beleidsplan Preventie en 
Handhaving Jeugd & Middelen 2025-2028. 
 
Inbreng eerste termijn leden V. Marx, L. Wagemans en H. Baaij. 
 
Beantwoording wethouder J. Kleijnen inzake: 
• Leveren extra bijdrage door scholen en huisartsen, mogelijkheden 

meenemen bij het in 2025 op te stellen uitvoeringsplan. 
• Informatie over moment van opstellen uitvoeringsplan volgt via verslag. 

Schriftelijke aanvulling: het uitvoeringsplan wordt in Q1 2025 opgesteld. 
 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de tweede termijn. 
 
De commissie adviseert het presidium het voorstel door te leiden naar de raad 
(hamerstuk) 
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10. Voorstel college betreffende Verordening jeugdhulp 2025 
 
Inbreng eerste termijn leden H. Baaij en L. Wagemans. 
 
Beantwoording wethouder J. Kleijnen inzake: 
• 2 personen met PGB jeugd is 0.6% voor gemeente Valkenburg aan de Geul. 
• 100% is tarief voor instellingen (grote zorgaanbieders met hoge 

kostprijselementen als personeel), is 100% van het tarief dat gemeente aan 
instellingen betaalt voor hulp in natura.  

• Andere regels voor zzp’ers en kleine ondernemingen, aanzienlijke 
verschillen in kostprijselementen (met name lagere overhead kosten). 

• Verwijzing naar ‘Handreiking toereikende tarieven pgb sociaal domein’ van 
VNG, opleidingskosten van zzp’ers ongeveer 3% lager en overheadkosten 
ongeveer 16%.  

• 15% lager dan instellingstarief is dus reëel, wordt ook gehanteerd bij 
andere gemeenten. 

• Afspraak om samen met Maastricht 2 huidige PGB’s opnieuw te beoordelen.  
• Doel artikel 2.3.2 is beschermen gemeente om niet klem te worden gezet 

door ouders of aanbieders, belang zorgvuldig omgaan met 
gemeenschapsgeld. 

• Verstrekken voorziening vraagt om onderzoek. 
• Het zelf regelen door vermogende ouders, het omzeilen van de wachtlijst 

en verwachting daarna dat gemeente alsnog gaat betalen, kosten zijn voor 
ouders en worden niet overgenomen door gemeente, belang voorkomen 
kansenongelijkheid.  

• Mogelijkheid voor ouders voor inkopen bij aanbieder waarmee gemeente 
geen contract heeft, kind komt niet op wachtlijst, als dit enige en beste 
oplossing is voor kind dan was er een maatwerkcontract afgesloten en 
kwam het kind sowieso niet op wachtlijst. 

• Intrekken voorziening gebeurt in overeenstemming met ouders of de 
jeugdige (bijvoorbeeld vanwege verhuizing of inzetten andere 
hulpverlening), intrekken door achterhouden informatie door ouders of iets 
is misgegaan is nog niet voorgekomen. 

• Vraagtekens ASD Meerssen bij artikel 5.1, geen mogelijkheid om van regels 
af te wijken als ouders iets niet snappen of kunnen, anders is er sprake van  
ongelijkheid, in dat soort gevallen wordt clientondersteuning gratis 
aangeboden aan ouders. 

• Geen mogelijkheid voor afwijken van de wet, artikel 8.11 Jeugdwet schrijft 
voor dat ouders dit aannemelijk moeten maken, aanbieder die via 
aanbesteding is ingekocht voldoet aan alle kwaliteitseisen en wordt daarop 
aangesproken conform contract. 

• Spoed wordt hier benoemd in kader van crisisaanvraag, in geval van 
suïcidaal zijn, gevaar voor zichzelf, anderen of de maatschappij, noodzaak 
tot meteen nemen besluit over crisisplek. 
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• Artikel 2.5.1. Jeugdhulp via de huisarts, medisch specialist of jeugdarts, ten 
afstappen van het idee dat er een vraag is naar een hulpvorm of een 
aanbieder, er is vraag om een probleem op te lossen, dus een hulpsoort, 
dat moet eerst onderzocht en besloten worden, pas daarna is de vorm 
waarin de hulp wordt geboden een punt van overleg, eerst juiste hulp 
aanbieden en daarna in de meest passende vorm, PGB kan niet door een 
arts afgegeven worden. 

• Inleiding in raadsnota voor vergroten leesbaarheid voor burgers, uitleg 
kaders waarbinnen de verordening past. 

• Vraag over mandateren in uitvoering is aan fracties onderling. 
 
Inbreng tweede termijn lid H. Baaij. 
 
Er worden geen aanvullende vragen aan de portefeuillehouder gesteld. 
 
De commissie adviseert het presidium het voorstel door te leiden naar de raad 
(hamerstuk). 
 

11. 
 

Bespreekpunten:  
 
Er zijn geen bespreekpunten. 
 

12. 
 

Gewestelijke aangelegenheden. 
 
Mededeling wethouder N. Dauven inzake: 
• Stand van zaken uitvoering motie fractie AB inzake verduurzaming 

sportvereniging door vervangen verlichting sportvelden door 
energiezuinige LED. 

• Stand van zaken uitvoering motie fracties VVD, VSP, PGP en CDA inzake 
samenwerking en onderzoek naar zwembadvoorziening in het Heuvelland. 

• Ontvangen getekende jaarstukken 2024 Polfermolen via brief 2024 294. 
• Water op kunstgrasvelden v.v. Walram, probleem in stamriool is opgelost. 
 
Reactie lid N. Gilissen 
 
Wethouder J. Kleijnen heeft geen zaken te melden. 
 

13. 
 

Rondvraag. 
 
Door de fractie PGP zijn de volgende vragen ingediend: 
 
Uit onze Algemene Beschouwing: project aanpak re-integratieketen 
Ook het project aanpak re-integratieketen verdient aandacht. Op 5 november 
jl. kopte de NOS “SCP: baan voor een derde van bijstandsgerechtigden geen 
haalbare kaart”. Volgens het Sociaal Cultureel Planbureau is voor ongeveer een 
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derde van de bijstandsgerechtigden een betaalde baan niet haalbaar. Om die 
reden zou wetgeving zich, volgens de onderzoekers, niet alleen moeten richten 
op het begeleiden van mensen naar betaald werk. Een tweede groep mensen 
kan niet werken, maar wel participeren als vrijwilliger. Voor een derde groep 
mensen zijn de problemen zo groot dat werk of een andere oplossing niet lukt. 
Het planbureau adviseert daarom om deze laatste twee groepen ondersteuning 
te bieden voor een betere kwaliteit van leven.  
 
Uit de antwoorden bleek dat wethouder vooral bezig was met re-integratie 
naar werk, maar wij wilden juist weten wat de gemeente doet met de tweede en 
derde groep die niet kan werken. De hierboven onderstreepte doelgroep. De 
wethouder zegde toe na te gaan welke invulling de gemeente hieraan geeft. 
Graag horen wij van de wethouder of hij nu een antwoord heeft.  
 
Beantwoording wethouder J. Kleijnen inzake: 
• Verwijzing naar beantwoording begrotingsvergadering 12 november 2024. 
• Doel Participatiewet mensen naar werk te leiden en te komen tot inclusieve 

arbeidsmarkt. 
• Geen voorschrift voor welke voorzieningen gemeente moet aanbieden, 

voorziening moet gericht zijn op arbeidsinschakeling en leveren bijdrage 
om op termijn reguliere arbeid te kunnen verrichten. 

• Bij nog niet mogelijk zijn verrichten reguliere arbeid kijken hoe mensen 
zelfstandig kunnen deelnemen aan maatschappij (bijvoorbeeld via 
vrijwilligerswerk) of activeringstraject, loopt via opbouwwerker van Traject. 

 
Reactie lid H. Baaij. 
 
Uit onze Algemene Beschouwing: armoede 
Armoede was laatst ook in het nieuws. Men heeft een nieuwe rekenmethode 
bedacht waardoor het aantal mensen in armoede in Nederland ineens is 
gehalveerd. Hoera zou je zeggen, maar klopt dat in de praktijk? Tegelijkertijd 
werd ook bekend dat een groot deel van mensen met armoede niet de (bij ons 
bekende) gebruikers van de bijstand zijn, maar er juist veel armoede zit onder 
werkende mensen. Iets wat wij al jarenlang zeggen.  
 
Uit de antwoorden bleek dat dit nog niet was doorberekend voor onze 
gemeente en het antwoord dat de wethouder gaf ging vooral over de mensen 
in de kaartenbak zoals die van de Sociale Dienst. Heeft de wethouder inmiddels 
wel een antwoord op wat deze cijfers betekenen voor onze gemeente en wat 
wij doen voor de werkende armen?  
 
Beantwoording wethouder J. Kleijnen inzake: 
• Midden oktober door CBS gepubliceerde nieuwe meetmethode voor in 

beeld brengen armoede, meenemen cijfers nieuwe meetmethode in 
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gedegen onderzoek naar verhogen inkomensgrens, start onderzoek begin 
januari 2025. 

• Na afronding onderzoek meer inzicht en duiding gevolgen van nieuwe 
rekenmethode voor gemeente, hierop terugkomen in kadernota 2025. 

 
Uit onze Algemene Beschouwing: sport en minimaregeling 
Nu we het toch over sport hebben, willen we meteen ingaan op de 
minimaregelingen. Als er een onderwerp is waar we niet tevreden over zijn, is 
het dit wel. Met name over een Volwassen fonds voor cultuur en sport. Al jaren 
zeggen wij dat de regelingen aan een update toe zijn, laatst gaf de wethouder 
dit ook toe. Tijdens de kadernota vergadering is toegezegd dat het onderzoek 
eind dit jaar zou starten. Nu staat het op de agenda voor het eerste kwartaal 
2025 en de behandeling ervan bij de kadernota 2025.  
De wethouder bevestigde dat het in de praktijk betekent dat er voor 1 januari 
2026 niets verandert. Dat is toch niet acceptabel. We hebben het hier al jaren 
over. Welke wegen zou de wethouder nog willen bewandelen om hier eerder 
iets mee te doen? 
 
Beantwoording wethouder J. Kleijnen inzake: 
• Verwijzing naar bestaande regelingen. 
• Meenemen mogelijkheid instellen Volwassenenfonds in gedegen onderzoek 

naar drempelverhoging, voornemen afronden onderzoek Q1 2025, 
aansluitend gevolgen meenemen in kadernota 2025 en structureel in 
begroting 2026. 

• Kijken wat de gevolgen zijn voor inwoners die een toeslag ontvangen. 
 
Voedselbank (pagina 7 verslag SD 16-9-2024) 
Er wordt aangegeven dat er op korte termijn ambtelijk overleg over 
gezamenlijk uitgiftepunt voedselbank en onderzoek vervoersproblemen naar 
voedselbank plaatsvindt? Heeft dit overleg en onderzoek plaatsgevonden en zo 
ja wat is hieruit gekomen? 
 
Beantwoording wethouder J. Kleijnen inzake: 
• Uitkomst met gemeenten Gulpen-Witten en Margraten gevoerde gesprek, 

voorstel vestigen regionale voedselbank op industrieterrein Margraten geen 
optie voor gemeente. 

• Verwijzing naar onderzoek provincie naar mogelijkheden gratis openbaar 
vervoer voor minima, mogelijkheden voor inwoners bekijken. 

• Voeren gesprekken met Stichting Ruggensteun gemeente Meerssen voor 
mensen met kleine beurs, vanwege grote voorraad staat stichting open 
voor samenwerking met gemeente Valkenburg aan de Geul, onderzoeken 
mogelijkheden voor inwoners en met stichting te maken afspraken, 
commissie informeren over uitkomst (actielijst SD 46). 

 
Reactie lid H. Baaij. 
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14.  Sluiting. 
 
Rond 21.24 uur sluit de voorzitter de vergadering. Hij bedankt de deelnemers 
voor hun inbreng en wenst alle aanwezigen - en de mensen die deze 
vergadering via de livestream hebben gevolgd - een fijne avond. 
 

 
Aldus vastgesteld in de vergadering van de commissie Fysiek Domein en Sociaal Domein van 
dinsdag 21 januari 2025. 
 
 
Edith Theunissen,      Bert Hardij, 
commissiegriffier      voorzitter 
 


